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Protokół Nr XXVI/22 

z posiedzenia Rady Gminy Bobrowice  

 

w dniu 6 września 2022 r. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 15 radnych, co według Przewodniczącego 

stanowiło kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik do protokołu.  

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Wojciech Wąchała – Wójt Gminy Bobrowice 

2. Beata Wasyłyk-Sosnowska – Sekretarz Gminy 

3. Małgorzata Bednarz – Skarbnik Gminy 

4. Kamil Kuśnierek – Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 

5. Wojciech Brodziński – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Bobrowicach 

6. Marta Głowacka-Piosik – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Bobrowicach 

7. Agnieszka Hołownia – pracownik Urzędu Gminy  

8. Ewa Korzeniowska – pracownik Urzędu Gminy 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad XXVI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Skarg, 

wniosków i petycji. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, 

wniosków i petycji. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Bobrowice do 

stowarzyszenia Związek Samorządów Polskich. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi organowi właściwemu. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na bezczynność dyrektora Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Bobrowicach. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa  

w gminie Bobrowice na rok szkolny 2022/2023. 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Krośnieńskiego. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bobrowice na lata 2022-2026. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Bobrowice na rok 2022. 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

18. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zamknięcie obrad XXVI sesji Rady Gminy. 

 

Ad 1. 

Otwarcia XXVI sesji o godz. 9:00 dokonał Przewodniczący Łukasz Kamerduła, 

witając radnych oraz zaproszonych gości.  

 

Ad 2. 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad. Przewodniczący przedstawił porządek 

obrad, do którego nie zgłoszono uwag. Następnie poddał porządek pod głosowanie, w wyniku 

którego 15 głosami „za” porządek został przyjęty. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXV/22 sesji Rady Gminy 

Bobrowice z dnia 23 czerwca 2022 r. 

Wyniki głosowania: 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 4. 

 Przewodniczący Rady Łukasz Kamerduła przedstawił informację o swoich działaniach 

w okresie międzysesyjnym. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnie głos zabrał Kamil Kuśnierek radny Powiatu Krośnieńskiego, który przedstawił 

informacje na temat zadań Zarządu Dróg Powiatowych realizowanych na drogach w gminie 

Bobrowice: 

 w dniu 25.08. został złożony wniosek o dofinansowanie z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg w kwocie 1.900.000 zł na remont drogi Bobrowice-Chojnowo; 

wysokość dofinansowania wynosi 50 %, 

 ukończono projekt na dokończenie budowy chodnika w Janiszowicach – projekt został 

przesłany do sołtysa miejscowości celem uzgodnienia z mieszkańcami, 

 do końca września br. zostanie ukończona dokumentacja projektowa na budowę 

chodnika w m. Żarków, 

 podczas dyżuru ze Starostą Krośnieńskim w Bobrowicach mieszkańcy zgłosili 

potrzebę profilowania dróg, 

 do dnia 15.09. zostanie ogłoszony przetarg na zakup koparko-ładowarki oraz zrywaka 

do korzeni, 
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 odbyło się frezowanie odcinka drogi Dychów-Chromów-Bobrowice o dł. 950 m,  

w kolejnym etapie odbędzie się frezowanie dróg Barłogi-Dachów-Dęby oraz 

Chojnowo-Żarków. 

 

Radny Marcin Jagodziński zapytał jaki zakres obejmuje I etap remontu drogi Bobrowice-

Chojnowo. 

Radny Powiatowy Kamil Kuśnierek wyjaśnił, że prace obejmować będą przebudowę 

nawierzchni drogi do żwirowni. 

Radny Lucjan Tracz zgłosił potrzebę frezowania odcinka drogi Dychów-Bronków. 

Przewodniczący Rady Łukasz Kamerduła zgłosił potrzebę frezowania odcinka drogi Dęby-

Strużka. 

Radna Anna Hałupka i Radny Marcin Jagodziński zapytali o terminy frezowania, a następnie 

utwardzenia dróg. 

Radny Powiatowy Kamil Kuśnierek wyjaśnił, że do końca roku prace zostaną zakończone. 

Radna Iwona Szajek zwróciła się z prośbą o ustalenie czy dokumentacja projektowa 

dotycząca remontu drogi Bobrowice-Chojnowo obejmuje remont nawierzchni drogi  

w miejscowości Chojnowo, a także informację czemu służyły prace na poboczach przy 

drodze Bobrowice-Chojnowo. 

Radny Łukasz Dudzic oznajmił, że nie otrzymuje odpowiedzi na swoje wnioski złożone 

budżetu powiatu.  

Radny Powiatowy Kamil Kuśnierek poinformował, że nie jest to pierwszy przypadek  

i wyjaśni sprawę. 

Radny Jarosław Miś zgłosił problem z odprowadzeniem wody na poboczach przy drodze 

powiatowej w m. Bobrowice oraz zalegającego piachu na jezdni. 

Radny Łukasz Kowalewski zapytał o możliwość położenia dywaniku asfaltowego na odcinku 

ok. 250 m drogi Wełmice-Grochów oraz na drodze wyłożonej tłuczniem w m. Wełmice. 

Radny Powiatowy Kamil Kuśnierek wyjaśnił, że jest to realne i złoży w tej sprawie wnioski 

do budżetu powiatu.  

 

Ad 5. 

Wójt Wojciech Wąchała przedstawił swoje sprawozdanie o pracy Urzędu Gminy  

w okresie międzysesyjnym. Dodał również, że wszystkie wnioski zgłaszane przez sołtysów  

i mieszkańców dotyczące dróg powiatowych są przez niego zbierane i na bieżąco zgłaszane 

do powiatu. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad 6. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji 

Skarg, wniosków i petycji.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono.  

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 12 głosami „za”, 1 „przeciw”,  

1 „wstrzymującym się”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 7. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, 

wniosków i petycji.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Następnie zgłosił kandydaturę radnego Łukasza 

Sergiela na Przewodniczącego Komisji Skarg, wniosków i petycji. Radny Łukasz Sergiel 

wyraził zgodę. Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
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W wyniku głosowania uchwała została podjęta 14 głosami „za”, 1 „wstrzymującym się” .                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 8. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Bobrowice do 

Stowarzyszenia Związek Samorządów Polskich. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

Radny Łukasz Dudzic zwrócił się do Wójta o umotywowanie chęci przystąpienia do 

stowarzyszenia wspieranego przez partię rządzącą. Dodał, że nie widzi potrzeby uwikłania  

w to gminy i nie widzi uzasadnienia przystąpienia do stowarzyszenia, którego głównym 

postulatem jest przedłużenie kadencji do 2024 r.  

Wójt poinformował, że podtrzymuje swoją deklarację i nadal nie należy do żadnej partii 

politycznej. Podkreślił, że działa jako samorządowiec, a nie polityk. Następnie wyjaśnił, że 

gmina należy do wielu różnych stowarzyszeń, a członkostwo w tym stowarzyszeniu poszerza 

perspektywy oraz daje możliwość udziału w konferencjach i szkoleniach pracownikom 

urzędu. 

Radny Marcin Jagodziński  zapytał skąd wzięła się ta propozycja. 

Wójt wyjaśnił, że po konferencji wpłynęło do urzędu pismo ze Związku Samorządów 

Polskich z propozycją przystąpienia do stowarzyszenia. Następnie odczytał pismo.  

Radny Andrzej Grudziński zapytał ile gminę będzie kosztowało członkostwo  

w stowarzyszeniu. 

Wójt poinformował, że składka członkowska wynosi 0,10 zł/mieszkańca, czyli ok. 300 zł 

rocznie. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 8 głosami „za”, 3 „przeciw”,  

4 „wstrzymującymi się”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 9. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 15 głosami „za”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 10. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi organowi właściwemu. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 15 głosami „za”.                            

          Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 11. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na bezczynność dyrektora Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Bobrowicach. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 14 głosami „za”, 1 „wstrzymującym się”.        
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Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 12. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa  

w gminie Bobrowice na rok szkolny 2022/2023. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 15 głosami „za”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 13. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 14 głosami „za”, 1 „wstrzymującym się”.        

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 14. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Krośnieńskiego. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

Radny Powiatowy Kamil Kuśnierek podziękował radnym za przychylność dla wniosku 

powiatu i jednogłośne podjęcie uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 15 głosami „za”.        

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 15. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bobrowice na lata 2022-2026. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Radny Łukasz Dudzic zapytał dlaczego na zadaniu „oświetlenie uliczne” mimo 

zapowiadanych planów rozbudowy została kwota 900.000 zł oraz kwota 68.000 zł na zadaniu 

„budowa żłobka”. 

Wójt wyjaśnił, że te środki są przeznaczone na budowę oświetlenia wzdłuż głównych ulic  

w Dychowie i Bobrowicach, ale z powodu przedłużającej się procedury nie są jeszcze 

ukończone projekty. Wzrosły również koszty inwestycji z planowanych 8 mln na ok. 26 mln 

zł, co wymusza konieczność etapowania. Poinformował również, że złożony przez gminę 

wniosek o dofinansowanie na kwotę 5 mln zł nie uzyskał aprobaty oraz że zostało 

uruchomione oświetlenie w Barłogach i Chojnowie. Odnośnie budowy żłobka do Starostwa 

Powiatowego został złożony nowy projekt w celu uzyskania pozwolenia na budowę,  

a w następnym etapie rozpocznie się poszukiwanie wykonawcy. Mimo założeń, że koszt 

inwestycji będzie wynosił 10 mln zł, trzeba dołożyć 1,5 mln zł. 

Radny Marcin Jagodziński przypomniał, że Wójt deklarował, że główne ulice w Dychowie  

i w Bobrowicach będą oświetlone jeszcze w tym roku. Następnie zapytał czy Komisja 

Oświaty i spraw społecznych widziała projekt żłobka i pochyliła się nad nim. 

Wójt wyjaśnił, że projekt nie został przekazany do komisji, jednak wszystkie założenia  

z poprzedniego projektu zostały uwzględnione, a dokumentację może przedstawić radnym. 

Radny Marcin Jagodziński zwrócił się zatem o przesłanie projektu radnym. 
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Radny Łukasz Dudzic oznajmił, że sytuacja się powtarza, Wójt składa już do zatwierdzenia 

projekt, którego radni jeszcze nie widzieli i nie mieli możliwości zaopiniowania. Następnie 

zapytał na co konkretnie zostały przeznaczone środki w kwocie 690.000 zł.  

Wójt wyjaśnił, że są to środki na pokrycie w tym roku wkładu własnego w wysokości  

1,5 mln zł, natomiast dopiero po wyłonieniu wykonawcy będzie wiadomo o jakich środkach 

jest mowa. 

Radny Marcin Jagodziński zapytał do kiedy gmina ma termin rozstrzygnięcia przetargu na 

żłobek. 

Wójt wyjaśnił, że termin został wydłużony z 6 do 9 miesięcy, czyli do marca 2023 r. musi 

zostać rozpoczęta procedura przetargowa. 

 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 13 głosami „za”, 1 „przeciw”,  

1 „wstrzymującym się”.        

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 16. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Bobrowice na rok 2022. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Radny Marcin Jagodziński uznał, że uchwała powinna zostać omówiona bardzo szeroko  

i zwrócił się do Skarbnik o odczytanie uchwały. Następnie po odczytaniu przez Skarbnik 

uchwały zadawano pytania. 

Radny Marcin Jagodziński poruszył następujące kwestie: 

 powody nie zachowania terminu wykonania projektu dotyczącego przebudowy drogi 

w Bobrowicach oraz dokumentacji projektowej dotyczącej oświetlenia; wniosek  

o przesłanie radnym projektów, 

 wyjaśnienie gdzie znajduje się działka nr 308/1 w Dychowie dotycząca zakupu prawa 

użytkowania wieczystego, 

 zwiększenie wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w kwocie 590.000 zł, 

 zwiększenie planu wydatków inwestycyjnych pochodzących z niezrealizowanych 

wydatków niewygasających za 2021 r. w kwocie 61.500 zł dotyczących zadania 

„Wykonanie dokumentacji projektowej na modernizację oświetlenia ulicznego na 

terenie Gminy”. 

 

Radny Łukasz Dudzic oznajmił, że radni będą głosowali dokumenty, których nie widzieli. 

Wójt oznajmił, że radny może jako Przewodniczący Komisji Turystyki, kultury i ochrony 

środowiska omówić materiały na swoim posiedzeniu. 

Radny Łukasz Dudzic oznajmił, że materiały na sesję radni otrzymali 7 dni przed sesją,  

a autopoprawkę do uchwały budżetowej na dzień przed. 

Skarbnik wyjaśniła, że zmiany przed sesją to zmiany wynikające tylko z funduszu sołeckiego, 

natomiast wszystkie zmiany zostały wysłane w ustawowym terminie. 

 

Wójt następnie wyjaśnił kwestie poruszone przez radnego Marcina Jagodzińskiego: 

 projekt nie został ukończony z powodu problemów zdrowotnych wykonawcy, jednak 

zostanie sporządzona nowa umowa i projekt zostanie ukończony, również ze względu 

na zgłoszone uwagi projektowanie się przedłużyło; odnośnie oświetlenia 

dokumentacja projektowa dotyczy m.in. miejscowości Dychów, Bobrowice, Bronków, 

a sołtysi otrzymali projekty oświetlenia w swoich miejscowościach na zebraniach  

z mieszkańcami, 
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 działka znajduje się naprzeciw bramy wjazdowej do pensjonatu, gdzie znajduje się 

stacja podnoszenia ciśnienia dotycząca wodociągów, jest to nabycie użytkowania 

wieczystego od PGE. 

 

Skarbnik odnośnie wydatków na wynagrodzenia nauczycieli wyjaśniła, że w maju przyznano 

nauczycielom podwyżki w wysokości 4,4 %, a subwencja nie wystarcza na pokrycie kosztów, 

ponieważ wynosi tylko 80.000 zł. Dodała, że na tą chwilę dział związany z oświatą wynosi 

8,5 mln zł. W sprawie niewydatkowanych środków w 2021 r. wyjaśniła, że są to środki 

wydatków niewygasających, które zostały przywrócone do realizacji w tym roku. 

 

Radny Marcin Jagodziński oznajmił, że gminę stać jest na przekazanie dotacji w kwocie 

150.000 zł dla GOKiS, a dzieci mają problemy z dojazdem do szkół i stoją w autobusie.  

Jest również dziecko z Chromowa, które nie może dojechać do Dychowa. 

Wójt wyjaśnił, że znane mu są tematy związane z dowozem, ponieważ są zgłaszane do 

urzędu, natomiast GOKiS złożył wniosek o zwiększenie środków w kwocie 220.000 zł  

ze względu na rosnące koszty gazu, węgla i energii elektrycznej na hali sportowej i budynku 

świetlicy. 

 

Radny Łukasz Dudzic zapytał dlaczego zabiera się KS „Energetyk” Dychów kwotę 12.000 zł 

i przeznacza dla GOKiS, a następnie  zwrócił się o przedstawienie wniosku. 

Skarbnik odczytała wniosek klubu z dnia 8.08.2022 r.  

Radna Anna Hałupka zapytała o budżet GOKiS-u. 

Skarbnik poinformowała, że przy każdej zmianie uchwały budżetowej w załączniku 

wykazany jest plan, zmiana i plan po zmianie. Dodała, że szkoły również złożyły wnioski  

o dodatkowe środki z tytułu wzrostu kosztów. 

 

Radny Łukasz Dudzic oznajmił, że dalej nic nie wie oprócz tego, że w pierwszym półroczu 

wydano za dużo, a dochody GOKiS wzrosły o 120%, tylko nie wiadomo jaka to kwota. 

Następnie zapytał, co Wójt zrobił ze zgłoszonymi przez Komisję Rewizyjną 

nieprawidłowościami w wydatkowaniu środków przez GOKiS. 

Wójt wyjaśnił, że rozmawiał z dyrektorem, który zastosuje się do uwag komisji. 

 

Radny Lucjan Tracz odnośnie zabrania z dotacji klubu w kwocie 12.000 zł na remont szatni  

w Dychowie zapytał, czy klub jest w stanie z pomniejszonymi środkami brać udział  

w rozgrywkach. Odnośnie dotacji dla GOKiS oznajmił, że chciałby zobaczyć faktury za opał. 

Następnie poruszył temat możliwości wprowadzenia przez dyrektorów szkół nauki zdalnej  

w szkołach ze względu na niskie temperatury i związane z tym problemy rodziców 

pracujących, którzy nie będą mieli podstawy do wzięcia opieki na dziećmi. 

Wójt wyjaśnił, że wniosek pojawił się ze strony klubu, a obiektami sportowymi zarządza 

GOKiS stąd to przesunięcie. Odnośnie wprowadzenia nauki zdalnej poinformował, że 

zgodnie z ustawą dyrektor ma prawo wprowadzić naukę zdalną, jednak zrobi wszystko, aby 

to była ostateczność. 

Radna Anna Hałupka oznajmiła, że wszystkie jednostki mają plan budżetu, natomiast GOKiS 

nie i zapytała w jakiej formie rozlicza się z urzędem. 

Radny Łukasz Dudzic oznajmił, że złoży wniosek o wycofanie przesunięcia kwoty 12.000 zł. 

Radny Jarosław Miś poinformował, że na posiedzeniu Komisji Oświaty radni wnioskowali  

o przeanalizowanie wydatków klubów sportowych, ponieważ zostały odciążone z wielu 

zadań takich jak utrzymanie szatni, nawożenie boisk czy koszenie, a wszystkie te zadania są 

teraz realizowane przez GOKiS. Odnośnie hali sportowej zarządzanej przez GOKiS 

poinformował, że jest jeszcze wiele prac związanych z fatalnym jej odbiorem, m.in. odpadają 

płytki przy wyjściu ewakuacyjnym. 
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Na salę posiedzeń poproszono panią Agnieszkę Hołownię - pracownika urzędu, która 

wyjaśniła, że klub sportowy złożył wniosek o przekazanie środków z dotacji na remont szatni 

w Dychowie oraz złożył nowy kosztorys pomniejszony o koszty zakupu materiałów i sprzętu 

sportowego. 

 

Radna Anna Hałupka zapytała jakie środki nie zostały jeszcze wydatkowane przez GOKiS. 

Radny Łukasz Dudzic oznajmił, że pomniejsza się o 12.000 zł dotację dla klubu, a przekazuje 

się 150.000 zł dla GOKiS-u na zupę z raków, perliczki i żołądki gęsie. Dodał, że jedna z firm 

za dostarczenie siły na koncert organizowany przez GOKiS wzięła aż 5.000 zł.  

Skarbnik wyjaśniła, że zarówno dla GOKiS jak i biblioteki na działalność przekazuje się 1/12 

dotacji każdego miesiąca. 

 

Radny Andrzej Grudziński zapytał czy wpłynęły już jakieś środki na dopłatę do węgla.  

Skarbnik wyjaśniła, że do uchwały wprowadzono zmiany na podstawie złożonych wniosków, 

natomiast środki jeszcze nie wpłynęły. 

Wójt poinformował, że kierownik GOPS przedstawi informacje na temat dodatku węglowego  

w wolnych wnioskach. 

Radny Łukasz Dudzic oznajmił, że dyrektor GOKiS powinien być obecny na sesji  

i przedstawić informacje na temat wyliczenia stawek za ogrzewanie obiektów oraz 

prognozowany wzrost. 

Radny Marcin Jagodziński oznajmił, że frekwencja na organizowanych przez GOKiS 

wydarzeniach jest niewielka i radni chcą wiedzieć na co zostały wydatkowane środki. 

 

O godz. 10:52 ogłoszono przerwę. 

O godz. 11:13 wznowiono obrady. 

 

Skarbnik wyjaśniła, że dotychczasowa dotacja, która została przekazana dla GOKiS wynosi 

668.700,00 zł, natomiast do wykorzystania pozostało 109.581,00 zł. Dodała również że 

dyrektorzy instytucji kultury mogą wnioskować o możliwość wypłacenia 1,5 transzy. 

Wójt podkreślił, że wnioski wpłynęły również ze szkół, a wniosek GOKiS trafił m. in. na 

okoliczność organizacji dożynek gminnych. Wnioskowana kwota 220.000 zł została obniżona 

do 150.000 zł. Dodał, że uważa, że oferta GOKiS jest bogata i odbywa się tam wiele 

wydarzeń. 

 

Na salę posiedzeń przybył pan Wojciech Brodziński – dyrektor GOKiS. 

 

Radny Łukasz Dudzic zapytał jakie kwoty i na jakie obiekty były planowane, jaki jest stan 

obecny zaopatrzenia w gaz na hali sportowej, a jak wyglądało to wcześniej, ile kosztowały 

dożynki a na ile były planowane. 

 

Dyrektor Wojciech Brodziński wyjaśnił, że GOKiS we wrześniu złożył do urzędu budżet, 

natomiast wniosek o zwiększenie budżetu dotyczy tylko i wyłącznie opłat za energię, opał  

i gaz. Poinformował, że na energię zaplanowano 20.000 zł, z czego do czerwca wydatkowano 

26.492,00 zł, natomiast plan na gaz wynosił 30.000 zł, który prawie w całości wydatkowano. 

Dodał, że aby się zabezpieczyć na okres zimowy, trzeba wykonać na hali sportowej 

tankowanie 12-13.000 litrów (koszt ok. 5 zł/litr) a do tego należy doliczyć koszty opału do 

GOKiS i budynku straży pożarnej oraz koszty energii elektrycznej w świetlicy w Dychowie. 

Radny Łukasz Dudzic obliczył, że zapotrzebowanie na samą halę wynosi 65.000 zł i zapytał 

czy dyrektor ma konkretne wyliczenia, ile środków potrzeba i na jaki obiekt. 
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Wójt podkreślił, że szkoły składając zapotrzebowanie również nie podały wyliczeń co do 

litra. 

Radna Anna Hałupka oznajmiła, że szkoły nie funkcjonują od roku i mają jakieś kalkulacje, 

następnie zapytała na co GOKiS wydatkuje pozostałe 109.581,00 zł. 

Dyrektor Wojciech Brodziński wyjaśnił, że  pozostałe środki wyda na cele statutowe oraz 

opłaty. 

Radny Marcin Jagodziński zapytał na co zostało do tej pory wydane 500.000 zł, kiedy jeszcze 

nie było okresu grzewczego. 

Dyrektor Wojciech Brodziński wyjaśnił, że te 500.000 zł to nie tylko bieżąca działalność, ale 

także opłaty, konserwacje, dzierżawy, wynagrodzenia oraz umowy zlecenia. 

Wójt poinformował, że w ubiegłym roku wzrost kosztów energii elektrycznej wynosił 80 %,  

a na przyszły rok  przewiduje się 400 %. Oznacza to, że w 2021 r. gmina wydała 502.000 zł 

na energię, zatem w przyszłym roku koszty będą wynosiły ok. 3,5 mln zł.  

Radny Lucjan Tracz zapytał jakie zapotrzebowanie zgłosiły szkoły, ile wynosi budżet 

GOKiS-u oraz co zrobi dyrektor jak dostanie mniejszą dotację niż wnioskował.  

Skarbnik poinformowała, że szkoła w Dychowie złożyła zapotrzebowanie tylko na olej 

opałowy w kwocie 120.000 zł do szkoły i 21.000 zł do przedszkola. 

Dyrektor Wojciech Brodziński poinformował, że budżet GOKiS-u wynosi 668.000 zł, na 

który składają się dwa pełne etaty,  trzy po ½ etatu, umowy zlecenia, księgowość, opłaty oraz 

prowadzenie zajęć dla dzieci. Odnośnie pomniejszonej dotacji wyjaśnił, że zrezygnuje  

z organizacji trzech większych imprez. 

Radna Iwona Szajek poruszyła temat dojazdu dzieci na zajęcia organizowane przez GOKiS  

i wyjaśniła, że rodzice zgłaszają, że brak jest połączeń autobusowych, żeby dzieci mogły 

skorzystać z oferty po południu. 

Radny Marcin Jagodziński zaproponował przeprowadzenie wewnętrznego audytu w GOKiS 

oraz zapytał ile dyrektor pozyskał dofinansowania ze środków zewnętrznych. 

Dyrektor Wojciech Brodziński poinformował, że pozyskał 50.000 zł z Fundacji Świętego 

Mikołaja oraz 6.000 zł od prywatnych darczyńców. 

Radny Łukasz Dudzic zapytał o koszty i nakłady biuletynu informacyjnego oraz koszty 

organizacji dożynek gminnych. 

Dyrektor Wojciech Brodziński wyjaśnił, że koszt wydania biuletynu wyniósł  2100 zł za 1500 

egzemplarzy, natomiast informację dotyczącą dożynek przedstawi, kiedy wpłyną wszystkie 

faktury. 

Wójt dodał, że biuletyn wydawany jest na wniosek radnego, żeby dotrzeć z informacjami do 

wszystkich mieszkańców. Kwartalnik  zawiera informacje nie tylko z urzędu, ale również ze 

szkół, przedszkoli oraz innych stowarzyszeń takich jak OSP, wędkarze czy kluby sportowe. 

Radny Jarosław Miś oznajmił, że póki nie było obiektów kultury i sportu mieszkańcy 

napominali, że nic się w gminie nie dzieje. Obiekty te generują koszty oraz koszty pracy 

ludzi, a w tym roku były już nawet pierwsze zyski. Dodał, że zawsze można wszystko 

pozamykać, tylko jaki był sens ich wybudowania. Odnośnie biuletynu potwierdził, że 

poinformowano szkoły i stowarzyszenia o możliwości umieszczenia w nim informacji na 

temat organizowanych wydarzeń. 

 

Radny Marcin Jagodziński złożył wniosek o wycofanie z projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Bobrowice na rok 2022 kwoty 150.000 zł z przeznaczeniem na 

GOKiS. 

W wyniku głosowania 6 głosami „za”, 8 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się” wniosek został 

odrzucony. 

 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 13 głosami „za”, 1 „przeciw”,  

1 „wstrzymującym się”.        
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Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 17. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły dwie interpelacje. 

 

Ad 18. 

Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Radny Łukasz Dudzic oznajmił, że 2-3 lata temu złożył interpelację o utworzenie na BIP 

zakładki „wycinka drzew” i umieszczanie w niej decyzji oraz interpelacje o utworzenie obok 

sklepu z materiałami budowlanymi pasów dla pieszych. 

 

Wójt wyjaśnił, że przez nieuwagę pracownika temat utworzenia zakładki został zarzucony 

przez zapomnienie i częste zmiany pracowników na stanowisku, natomiast odnośnie przejścia 

dla pieszych został złożony wniosek do Zarządu Dróg Wojewódzkich, który w odpowiedzi 

uznał, że obecne warunki pozwalają na przejście przez drogę bez pasów.  

Radny Łukasz Dudzic zwrócił się z prośbą o umieszczenie w zakładce „wycinka drzew” 

również dane archiwalne. 

 

Radny Marcin Jagodziński poinformował, że w odpowiedzi na jego interpelację Wójt 

zadeklarował, że aleja lipowa zostanie odtworzona w stosunku 1 do 1,5 raza i zapytał jak to 

się ma do 100-letnich drzew. Dodał, że czeka na zebranie z mieszkańcami, którzy również 

byli zawiedzeni brakiem przedstawicieli na zebraniu. 

Wójt wyjaśnił, że nie chciałby się wypowiadać za przedstawicieli Zarządu Dróg 

Wojewódzkich, natomiast on sam z powodów rodzinnych niestety nie mógł uczestniczyć  

w zebraniu. Następnie poinformował, że wszystkie zainteresowane strony zostały zaproszone 

na zebranie w dniu 23 września w sprawie lip, na którym ma nadzieję wspólnie zostanie 

wypracowane rozwiązanie. Zadeklarował również, że do tego dnia nie będzie żadnej wycinki 

drzew.  

 

Ad 19. 

Wolne wnioski i informacje. 

Głos zabrała pani Katarzyna Dudzic-Syty, która w imieniu mieszkańców gminy odczytała,  

a następnie złożyła na ręce Wójta petycję w sprawie zachowania przydrożnej alei lipowej  

w Bobrowicach. Dodała, że ma nadzieję, że na zebranie przyjdą zainteresowani mieszkańcy 

oraz radni gminy, których zadaniem jest dbanie o całą Gminę Bobrowice, a także że Wójt  

i radni nie przyłożą ręki do wycięcia 100-letnich drzew. Podkreśliła również, że mieszkańcy 

nie poprzestaną tylko na protestach i będą walczyć. 

 

Radny Łukasz Dudzic podziękował radnym: Marcinowi Jagodzińskiemu, Iwonie Szajek, 

Lucjanowi Traczowi, Annie Hałupce oraz Panu Jakubowi Śniegowskiemu za zaangażowanie 

w sprawie obrony lip. Podkreślił, że mieszkańcy byli zawiedzeni brakiem obecności 

przedstawicieli urzędu na zebraniu, a pod petycją udało się zebrać setki podpisów. 

 

Wójt wyjaśnił, że nie oddelegował na zebranie żadnego pracownika, ponieważ nie byłby  

w stanie udzielić wszelkich informacji. Poinformował, że jako mieszkaniec gminy również 

jest przeciwny wycince lip, a następnie podpisał się pod petycją.   
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Radny Andrzej Grudziński poruszył tematy: 

 plany dotyczące oszczędności, np. wyłączanie oświetlenia w godzinach nocnych, 

 przyjrzenie się zegarom lamp, skrócenie czasu godzin oświetlenia, 

 pilotażowy odwiert studni w Dychowie – co dalej, 

 w Bobrowicach wycięto dąb – nie uprzątnięto terenu, 

 wnioski o dopłaty do węgla, 

 odór z kanalizacji w Dychowie, 

 dofinansowanie dla szkół na zakup opału i gazu, 

 niezamieszkałe mieszkania w budynku nr 6 w Dychowie, jaki trzeba złożyć wniosek, 

żeby odzyskać mieszkania z możliwością późniejszej sprzedaży, 

 kolejny pożar w budynku PKP w Dychowie, 

 możliwości zamontowania monitoringu na PSZOK-u w Dychowie. 

 

Radny Kamil Koronka i radny Jakub Lesko opuścili salę posiedzeń. 

 

Wójt wyjaśnił: 

 odnośnie pilotażowego odwiertu studni od 1,5-2 lat przygotowywana jest 

dokumentacja do przetargu, następnym etapem będzie uzyskanie pozwoleń  

i zezwoleń, natomiast wykonawstwo zajmie tylko kilka dni, 

 dąb został ścięty przez Zarząd Dróg Wojewódzkich w gminie Dąbie, 

 w sprawie dofinansowania do źródeł ciepła w obecnej chwili procedowany jest projekt 

wsparcia dla szkół i samorządów, 

 odnośnie odoru z kanalizacji planuje się założyć bajpasy przy okazji inwestycji 

skanalizowania dolnego Dychowa oraz inwestycji wodociągowej i pozyskać środki  

w kwocie 2 mln zł, 

 istnieje już monitoring i rozważa się zainstalowanie kolejnych kamer. 

 

Na salę posiedzeń poproszono panią Martę Głowacką-Piosik – kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobrowicach, która wyjaśniła zasady przyznawania dodatków 

do źródeł ciepła. Poinformowała, że można otrzymać tylko jeden dodatek na jeden adres przy 

zachowaniu zasady kto pierwszy ten lepszy, w przypadku zamieszkiwania więcej niż jednej 

rodziny pod jednym adresem. Na chwilę obecną wpłynęło 530 wniosków.  

 

Radna Iwona Szajek opuściła salę posiedzeń. 

  

Następnie Sekretarz przedstawiła sprawę mieszkań w budynku nr 6 oraz sprawę mieszkania  

w byłym PKP w Dychowie. Poinformowała, że wszystkie lokale w budynku nr 6 mają 

zawarte umowy, a mieszkańcy opłacają czynsz. Do tej pory żaden z mieszkańców nie złożył 

oferty kupna lokalu. W przypadku mieszkania w PKP po pierwszym pożarze lokal został 

przywrócony do użytkowania i  mieszkańcy do niego wrócili. 

 

Wójt odnośnie pożaru w budynku PKP wyjaśnił, że sprawca przyznał się do winy, a jego 

motywacją było umieszczenie go w domu pomocy społecznej.  

 

Kierownik Marta Głowacka-Piosik wyjaśniła, że osoba mieszka w mieszkaniu komunalnym  

i nie ma innej alternatywy. Natomiast mieszkaniec nie ma żadnej rodziny, która mogłaby 

pokryć koszty utrzymania w DPS, które wynoszą 5400 zł/miesięcznie co daje koszty własne 

gminy ok. 60-70.000 zł zł/rocznie. Niestety zgodnie z ustawą nic nie kwalifikuje tego 

mieszkańca do takiego pobytu. 
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Radny Łukasz Dudzic poruszył temat dojazdu młodzieży do szkół do Lubska  

z przesiadką w Strużce, która wiąże się z 40-minutowym czasem oczekiwania oraz  

zapytał o możliwości negocjacyjne w tej sprawie. Poinformował także, że w wakacje wziął 

udział w reportażu dotyczącym wykluczenia komunikacyjnego i zapytał o zmianę godzin 

kursowania autobusów zaproponowaną przez gminę, ponieważ obecne połączenia nie 

umożliwiają dojazdu do pracy oraz dojazdu młodzieży na praktyki. Następnie złożył wniosek 

o rozważenie przywrócenia komunikacji zbiorowej do Krosna Odrz. tak, aby można było 

dojeżdżać do pracy i szkoły nie tylko w okresie szkolnym.  

 

Wójt wyjaśnił, że do urzędu docierają zgłoszenia również dotyczące małej liczby miejsc 

siedzących w autobusie i podejmuje w tej sprawie interwencję w PKS. Natomiast godziny 

kursowania autobusów od lat są takie same i nikt ich nie zmieniał, a jeżeli jakieś były to na 

pewno na wniosek mieszkańców.  

 

Na salę posiedzeń poproszono Panią Ewę Korzeniowską – pracownika urzędu, która 

wyjaśniła, że autobus z Dychowa zaczyna trasę o godz. 6:00 rano w kierunku Wełmic, gdzie 

można wysiąść w Strużce i czekać lub jechać dalej i przesiąść się do autobusu Wełmice-

Lubsko. Z Bobrowic wyjazd jest o godz. 6:26, a w Lubsku jest o godz. 7:22. Wyjaśniła, że 

ponieważ PKS ma ograniczony transport zmiany wymagałyby dopłaty ze strony gminy. 

Problem stanowi brak wykupowania biletów miesięcznych, ponieważ młodzież często  

w drodze powrotnej wraca okazjami. 

 

Radny Łukasz Dudzic zapytał czy gmina ma możliwości negocjacyjne i zawnioskował  

o zapewnienie dojazdu do szkół. Następnie poruszył temat szatni w szkole w Bobrowicach. 

 

Wójt wyjaśnił, że poprzedni wykonawca rozebrał strop, który nadaje się do wymiany. 

Niestety nie wykonał tych prac w okresie wakacyjnym, więc zebrano kolejne oferty. Zadanie 

zostanie wykonane przez innego wykonawcę. 

Radny Jarosław Miś uzupełniając poinformował, że temat o potrzebie remontu szatni pojawił 

się po wizycie Komisji Oświaty i spraw społecznych w szkole. W związku z tym, że został 

przy szkole utworzony oddział przedszkolny prace należało wykonać w trybie pilnym. 

Okazało się, że trzeba poprawić więźbę, strukturę, zbić tynki i osuszyć zalane ściany.  

W związku z tym potrzebna jest nowa wycena i doprecyzowanie kosztów. 

 

Radny Łukasz Dudzic zwrócił się z prośbą o przedstawienie przez Wójta informacji 

dotyczącej sytuacji związanej z projektem budowy żłobka oraz poruszył temat skargi 

mieszkanki na odmowną decyzję Wójta w sprawie przyznania dofinansowania do wymiany 

pieca w ramach pilotażowego programu. Zwrócił się z prośbą o pozytywne rozpatrzenie 

wniosku i odwołania od decyzji. Następnie poinformował, że Wójt reprezentuje gminę  

w Lokalnym Partnerstwie Wodnym i zapytał co udało się wypracować partnerstwu i jakie 

Wójt podjął kroki w celu zabezpieczenia odnawialności wód gruntowych w naszej gminie. 

 

Wójt odnośnie projektu poinformował, że do zakończenia sprawy nie chciałby udzielać 

żadnych informacji. W sprawie skargi wyjaśnił, że nie może uznaniowo przyznawać 

dofinansowania, jeśli wnioskodawca nie spełnia warunków. Odnośnie partnerstwa wyjaśnił, 

że jest opracowywana przez lidera koncepcja, która da podstawę do wnioskowania  

o dofinansowanie na zakup sprzętu lub inwestycje związane z retencją i melioracją. 

Poinformował, że złożył zapotrzebowanie na zakup koparko-ładowarki oraz opracowanie 

koncepcji dla terenu całej gminy. 
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Radny Lucjan Tracz odnosząc się do tematu szatni oznajmił, że widział ten strop i stwierdził, 

że nie będą to małe koszty. Następnie zapytał czyja to inwestycja szkoły czy gminy oraz 

dlaczego wykonawca zrezygnował z wykonywania prac. 

 

Radny Jarosław Miś poinformował, że w szatni był wielokrotnie, począwszy od zakończenia 

prac związanych z  pierwszą szatnią do momentu wycinania sufitu drewnianego i skucia. 

Bazuje na wiedzy inżyniera, który zalecił wysuszenie, wycięcie i oszacowanie na nowo 

kosztów, bo to co miało być na wyrównanie ścian i pomalowanie po prostu przy takiej 

konstrukcji więźby dachowej nie zmieściło się w cenach. Dodał, że niezrozumienie tematu 

powoduje, że niektóre prace drobne remontowe podciąga się pod inwestycje dlatego, że 

finansowanie jest z innego budżetu.  

 

 

Wójt wyjaśnił, że w związku z dodatkowymi pracami konieczna była ponowna wycena, gdzie 

wpłynęły dwie oferty. Po rozpatrzeniu zostanie nadany bieg inwestycji, która zostanie na 

wniosek szkoły sfinansowana ze środków budżetu gminy. 

 

Radny Łukasz Dudzic zapytał kto podpisał umowę z wykonawcą i na jakiej podstawie gmina 

składa zlecenie na obiekt zarządzany przez dyrektora szkoły. 

Radny Jarosław Miś oznajmił, że trzeba było szybko przygotować obiekt ze względu na 

utworzenie w szkole oddziału przedszkolnego. 

 

Radny Lucjan Tracz zapytał co jest powodem problemów z dowozami, czy koszty czy PKS. 

Wójt wyjaśnił, że gmina zgłasza zapotrzebowanie na dojazdy dzieci do szkół. Odbyły się 

negocjacje prowadzone przez Związek Transportowy do którego gmina należy. Uzgodniono 

kwotę za 140 biletów z 207 zł/mies. na 150 zł/mies. Następnie odczytał oferty PKS. 

 

Radny Lucjan Tracz poruszył temat nie rozstrzygniętej skargi ZNP na Wójta Gminy 

Bobrowice. 

Sekretarz wyjaśniła, że rada po wysłuchaniu wyjaśnień Wójta zdecydowała, że nie zgadza się 

że skarga jest zasadna, co nie oznacza a contrario, że jest bezzasadna. Skarga nie ma 

rozstrzygnięcia, o czym Skarżący został poinformowany. Powinna zostać teraz przygotowana 

kolejna uchwała w tej sprawie.  

 

Radny Marcin Jagodziński poruszył tematy: 

 inwestycja dotycząca budowy przez Zarząd Dróg Wojewódzkich chodnika w kierunku 

stadionu – czy wszystkie własności zostały uregulowane prawnie i jaki jest 

przewidywany termin zakończenia prac, 

 czy prawdą jest, że jeden kurs Wełmice-Bobrowice został usunięty, 

 jakie zapotrzebowanie zostało złożone do Związku Transportowego, jakimi danymi 

się kierowano, 

 sprzątanie ulic z piachu oraz uzupełnienie szczelin w kamieniach w m. Bobrowice, 

 średnia cena działek gminnych, 

 światłowód - które miejscowości będą podłączone, z kim się kontaktować. 

 

Wójt wyjaśnił: 

 odnośnie budowy chodnika zwróci się z zapytaniem do ZDW, 

 odnośnie sprzątania dróg z piasku zostanie to zgłoszone do ZDP oraz zostaną wysłani 

konserwatorzy gminni do tych prac, 

 cena działek przed uzbrojeniem wynosiła 23 zł/m2, 
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 gmina nie odpowiada za światłowód, w ostatnim czasie ORANGE wystąpiło  

o uzgodnienia dotyczące m. Kukadło i Barłogi. 

 

Pani Ewa Korzeniowska wyjaśniła, że na podstawie wcześniej obowiązującego zakresu 

złożono do szkół zapytanie o weryfikację dowozów, który następnie został przekazany do 

Krośnieńskiego Związku Powiatowo-Gminnego, czyli organizatora transportu dla gmin na 

terenie powiatu. Na etapie postępowania wpłynęła oferta, która następnie została poddana 

procesowi negocjacji, w wyniku których ustalono kwotę 220.000 zł z 290.000 zł. Dodała, że 

do szkół dojeżdża 73 dzieci, natomiast w autobusie jest tylko 60 miejsc. Poinformowała, że 

gmina również dowozi dzieci do szkół specjalnych. 

 

Radny Marcin Jagodziński zapytał czy gminę nie stać wydać 7.000 zł miesięcznie na dowóz 

dzieci. 

Radny Łukasz Dudzic zaproponował, żeby zaprosić przedstawiciela Krośnieńskiego Związku 

Powiatowo-Gminnego na posiedzenie komisji w celu wypracowania rozwiązania. 

 

Radny Marcin Jagodziński uznał, że trzeba przemyśleć powrót dzieci z m. Chojnowo  

i Tarnawa Kr., ponieważ dzieci czekają 4 godziny na autobus. 

Radny Andrzej Grudziński uznał, że trzeba przemyśleć czy jest potrzeba dwóch autobusów 

do Wełmic. 

 

Radna Anna Hałupka poinformowała, że skontaktowała się z radną sejmiku województwa 

lubuskiego i przekazała numer kontaktowy do przedstawiciela ORANGE. 

 

  

Ad 20. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Łukasz Kamerduła 

zamknął obrady, dziękując wszystkim za udział.  

Sesję zakończono o godz. 13:53.  

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczył: 

 

Ewelina Roszak                                                                         Łukasz Kamerduła 

 2022-09-06 

 

 


